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Åpent Møte om Avl 

med Anders Järnerot, DNT 
Scandic Hotel, Harstad. Lørdag 7.11.2015 

 

Til stede  

23 personer fra hele Nord Norge møtte opp. 

Anders Järnerot, avlssjef på DNT, avholdt et møte som var åpent for alle, om avl og hvorfor dette er 

så viktig. Norsk travavl går fremover med stormsteg, «Made in Norway» er i siget nå.  

Vi ser en liten økning i bedekte hopper i 2015 mot forrige år og kvaliteten er bedre enn noensinne. 

Flere tiltak, økt utdannelse, forskning, gode rekruteringer og god samarbeid i de nordiske land har 

sterkt den norske avlen.   

Innspill fra møtedeltakere 

Samarbeid i Barentsregionen 

Viktig med samarbeid i Barentsregionen så at man unnviker at lignende løp går samtidig, da Sverige 

har høye premier og ofte kortere vei fra Finnmark enn til Harstad. 

Rekrutten  

Rekruteringsløp gjør at unghester kommer seg ut i løp. Ønske om flere rekruttløp settes opp. 

Bedekte hopper fra Sverige 

NNTF og Anders Järnerot skal sammen se på muligheten for å kjøpe bedekte hopper fra Sverige og 

fø opp de i Nord-Norge for å sen ta den er til auksjon og selge de der.  

De tar frem et konsept og legger ut på høring. 

Rene 3-årsløp og 4-årsløp 

Stort interesse for å skape tilbud for økt avl i Nord-Norge. Rene 3 og 4årsløp, unghestløp og 

Rekrutten er noe av ønskene. 

Tone Pedersen og Børre Ertzaas 

De vil sette fokus på rekrutering. På gården har de laget en ponnyklubb der ungdommer har mulighet 

for å få kjøre ponni og deretter trengs ponnilisenskurs for å få flere kusker og ponnier på løp. Ønske 

er at få Travskole til Harstad og for å få utdanne flere ponnikusker og voksne kusker.  

 

 

 

 

Mia Bremer 

Referent 

 

 

 


